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Deltagere:  
Per Plougmand Bærtelsen 
Mette Poulsen 
Tonny Dose 
Stig Balduin  
Linda H. Pejtersen  
 
Referent:  
Linda H. Pejtersen  

 
Dagsorden:  

a) Gennemgang af arbejdsopgaver 
b) Økonomi 
c) Henvendelse fra grundejere 
d) Arbejdsgrupper 
e) Diverse 
f) Dato for næste møde 

 

  

a) Gennemgang af arbejdsopgaver  
 

El: Elektriker er i gang med at ombygge skurlamper og standere samt foretage en 
gennemmåling for at finde de fejl, der er i ledningsnettet. Der er fundet flere fejl ved 
gennemgangen i Sandløkken og Strandløkken.  
 
Ifølge Stærkstrømsbekendtgørelsen jf. elektrikerne, er det ulovligt at dække samledåsen til 
med plader og isolering. Den skal være tilgængelig. 
 
Der er enkelte steder, hvor der ikke var adgang for elektriker, hvilket betyder, at de må 
komme tilbage til disse skure og naboskure, da der skal måles fra begge ender af hver 
kabelstrækning. Der er derfor behov for koordinering mellem elektriker, bestyrelse, skurejer 
og naboer. 
 
Det er nødvendigt at klippe ind i nogle af foreningens hække for, at elektriker kan komme til 
dækslerne på standerlamperne, som desværre vender ind mod hækken. 
 
Elektrikeren har oplyst at vores modul til lystænding er et i skumringsmodul, som også 
tænder ved overskyet. Vi kan overveje at installere et Astro ur, der styrer lystændingen med 
udgangspunkt i solopgang og solnedgang. Det kan styres via en App. Pris er i størrelsesorden 
3.000 kr. ekskl. moms. 
 
Der skal sendes et varsel ud til resten af grundejerne. 
 
Pumpen: Intet nyt. 
 
Grønne områder: Intet nyt.  
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b) Økonomi  
 
Økonomien følger det forventelige, dog kan der i relation til vores el-projekt tilføjes 
følgende: Projektet vil medføre, at foreningen fremover vil have et lavere forbrug, men da 
el-prisen jo er steget markant, vil det dog påvirke det endelige resultat. 
 
Bestyrelsen drøftede forskellige initiativer til yderligere el-besparelse, men fandt ikke 
enighed. 
 
 

c) Henvendelse fra grundejere 
 
Nedskæring af træ: Søndergårdens beboer er efter gentagne henvendelser endelig vendt 
tilbage, og vi har nu mulighed for at gå videre med sagen i samarbejde med vores gartner.  
 
Ønske om at opsætte et hegn: Etablering af hegn skal overholde vedtægterne, så et træhegn 
skal stå på egen grund, således at der kan stå en bøgehæk i skel. 
 
Opsætning af eget el-stik på stolpe i fællesparkering, der allerede er etableret: Bestyrelsen 
har ikke mandat til at godkende dette under henvisning til, at det ikke overholder Lokalplan 
60 og jf. §3, stk. 1 i foreningens vedtægter. 
 
Ønske om at få gravet fibernet ind: Bestyrelsen har ikke mandat til at give tilladelse, men vi 
kan ikke støtte, at de enkelte grundejere selv graver i fællesarealer. Bestyrelsen opfordrer 
stadig til, at der finder en fælles koordineret løsning for området, således at der graves 
mindst muligt. Kommunen har oplyst adresser på de 3 husstande hvor kommunen har givet 
tilladelse. Kommunen har indrømmet at have begået fejl i deres proces, idet de skal 
informere foreningen inden de giver tilladelse. På den måde har vi en mulighed for at tage 
før- og efter billeder og komme med indsigelser i forhold til placering af kabler på 
fællesarealerne. På intet tidspunkt er vi som forening blevet informeret. Bestyrelsen har 
bedt kommunen forholde sig til en række spm, men vi afventer stadig svar. Vi har samtidig 
bedt kommunen om at følge op på tidligere givne tilladelser, som har medført en dårlig 
retablering. 
 
Bestyrelsen er også i gang med at søge vejledning hos vores administrator. 
 
Vi lægger op til, at der på kommende generalforsamling, skal drøftes, hvordan vi kan lave en 
samlet plan for fiber i Kålmarken. 
 
 

d) Arbejdsgrupper og ekstraordinær generalforsamling 
 

Affald: Arbejdsgruppen har fremsendt endelig præsentation til brug for den ekstraordinære 
generalforsamling. 
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Ladestandere: Der er behov for yderligere undersøgelser for at sikre, at foreningen ikke 
påtager sig unødig risiko og administration. Der kan derfor ikke fremlægges et konkret 
endeligt forslag på den kommende generalforsamling. 
 
Dato for afholdelse ser nu ud til at kunne blive onsdag den 21. september 2022. Indkaldelse 
vil snarest blive sendt ud og vil samtidig blive lagt på hjemmesiden sammen med forslag og 
fuldmagt. 
  
 

e) Diverse 
 
Ingen bemærkninger 
 
 

f) Dato for næste møde  
 
Mandag den 19. september, klokken 19.00 


